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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 13. září 2023 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, Ing. Jakubík, doc. Trojovský, dr. Studnička, Ing. Svoboda, 

doc. Musílek, prof. Musílek, dr. Cimler, prof. Hubálovský, dr. Myslivcová 

Fučíková, Mgr. Mourková, doc. Lipovský, Mgr. Skoupilová, L. Mannová 

 

Hosté: Prof. Krejcar 

Omluveni: 

Neomluveni: 

 

doc.  Bogusch 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Myslivcová Fučíková) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Připravit přednášku na Studentský festival Sešlost - trvá 

2. Svolat jednání všech rad SP (může být prezenční, distanční či hybridní formou), ze 
kterých bude pořízen a dle rozhodnutí děkana PřF č. 15/2021 čl. 4 odst. 10 doručen 
zápis – splněno. 

3. Zpracovat fakultní zprávu – v souladu s osnovou univerzitní zprávy – a odeslat ji – spl-
něno. 

4. Zpracovat sebehodnotící zprávu pro Bc. A NMgr. SP Biologie a ekologie / Biology and 
Ecology a odeslat ji – splněno. 

5. Projednat POKRy s jednotlivými pracovníky a do konce června domluvit termín k pro-
jednání s panem děkanem výsledky POKRů – trvá. 

6. Zaslat program na Noc vědců – splněno. 
 
 

K bodu 1) Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Připravují se pokyny, jak pracovat s umělou inteligencí, nezakazujeme ji, ale musíme k ní 

přistupovat opatrně. Zjišťuje se cena placené verze, která umí mnohem víc než verze 

volná. V říjnu proběhne konference k umělé inteligenci ve školství, jsme spoluorganizá-

tory, program zatím není. Dr. Myslivcová Fučíková dodala, že k umělé inteligenci 

proběhne i interní workshop. 
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• Proběhlo setkání s představiteli NAÚ, motivací změn je harmonizace s Evropou a překo-

nání limitů prostředí ČR, hlavním rozdílem oproti současnosti bude sdružené podání 

žádostí dané školy směrem k NAÚ do 2 časových oken během roku. 

• Profesní studijní programy – nejsou informace pro posuzování, bude aktualizována pří-

ručka pro hodnotitele.  

• Dne 25. 8. proběhla schůzka k OPJAK Pregraduál 3. 

• Došlo k aktualizaci funkcionalit webu CŽV.  

• Mikrocertifikáty – již existuje metodika, jak hodnotit předmět, zatím není napojení na cen-

trální registr.  

• K 15.10. bude spuštěna digitalizace žádostí ke studiu. 

• Dne 31.10.2023 od 9:30 do 14:30 h proběhne na budově A akce Jobstar. 

• Digitalizace procesů – na základě sběru podnětů vznikla tabulka, tématem se bude zabý-

vat kolegium rektora cca konec října. 

• Projekt OPJAK Ph.D. Infra – máme již zakázky, je nutno prověřovat dodavatele. Dnes vyšel 

řídicí akt. Dr. Myslivcová Fučíková je toho názoru, že kontrolu by mělo provádět centrálně 

OVZ, oslovíme pana prorektora. 

• Dne 27. 9. proběhne na PřF konference v rámci týdne udržitelnosti. 

• Kontrola projektu OP VVV, ESF A ERDF1 proběhne příští týden, u nás ve středu odpoledne. 

Vedoucí kateder dostali od dr. Myslivcové Fučíkové a Ing. Doležalové bližší informace.  

• Vypisují se výzvy OP JAK, ministerstvo chce co nejvíce výzev za původních podmínek.  

• OP JAK výzva na mezisektorovou spolupráci – výzva přes ITI, připravuje se projekt s parti-

cipací PřF, pak máme dva sloty na individuální výzvu, oba dva pro PřF. Je nutno dávat 

pozor na překrývající se výzvy.  

• Zvažuje se účast UHK v Univerzitní hokejové lize.  

• Evaluace Ph.D. studia – proběhlo setkání garantů DSP s prorektorkou prof. Marešovou. 

• Do 17. 9. běží soutěž na postdoktorandy UHK, aktuálně je podaných 13 přihlášek, 5 při-

hlášek je v řešení. 

• Byly zveřejněny výsledky Modulu 1. UHK celkově uspěla, z 12 hodnocených výsledků do-

stala UHK 3x výborně, 5x chvalitebně a 2x dobře a po jednom výsledku se známkou 4 a 5.   

• Byly zveřejněny výzvy na RVVI.  

• Strategie výzkumné organizace je dokončována, bude umístěna na web ke strategickým 

dokumentům UHK. 

• V prostorách UHK bude ve dnech 17.-18. října probíhat setkání doktorandů 1. a 2. ročníků 

– Ph.D. summit.  

• MŠMT vyhlásilo veřejnou soutěž ve výzkumu, vývoji a inovacích LUAIZ24, bilaterální pro-

jekty ČR stát Izrael, v programu I-E II, podprogramu INTR-ACTION. Bližší informace zasílala 

Mgr. Kotásková. 

• Dne 30.10. proběhne online formou setkání MPK UHK.  

• UHK obdržela výsledky hodnocení projektů UHK Erasmus+, KA 131 a KA 171. Vyplývá z ní, 

že nyní hospodaříme vůbec s největším objemem financí z programu Erasmus, v projektu 

KA 171 UHK získala nejvíce financí ze všech českých univerzit, dostali jsme 28 % rozpočtu 

pro všechny VŠ.  

• Na konci června proběhlo setkání evropské univerzitní aliance EURESTRA na UHK.  Projekt 

našeho koncorcia nezískal finanční podporu EU, na podzim bude další výzva. 
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• V oblasti strategického partnerství jsme vybrali 6 univerzit, kteří se stanou našimi part-

nery, vybrané univerzity s nominací souhlasí. 

• Dne 11.10. proběhne University International Day. 

• UHK se snaží podporovat ukrajinské studenty např. poskytnout jim bezplatný kurz čes-

kého jazyka, realizovaný neziskovou ukrajinskou organizací v HK, případně i snížením 

kolejného.  

• Rekonstrukce budovy C byla zahájena, v jednání jsou podmínky výpovědí nájemních pro-

stor Adalbertinum a Pivovarské náměstí. 

• Byla ukončena rekonstrukce vchodu C na Palachových kolejích, další práce mimo pokojů 

budou dále probíhat v průběhu zimního semestru.  

• Byla předána projektová dokumentace na orientační systém budovy A, vlastní realizace 

proběhne v průběhu roku 2024. 

• Byla vyhlášena 1. část realizace obnovy parkovacího systému v kampusu, a to včetně na-

bíjecí stanice pro elektromobily. V řešení zůstává zpoplatnění parkování pro studenty. 

• Zvažuje se veřejná zakázka na zajištění úklidu externí firmou, pilotní projekt by byl na bu-

dovu A.  

• Dle výše rozpočtu na příští rok se zvažuje zvýšení stravovacího příspěvku zaměstnavatele 

cca o 30 Kč, tedy z 50 Kč na 80 Kč.   

• Pan kvestor je nově členem reprekomise, která připravuje rozpočet VŠ. 

• Příští rok by se neměl snižovat rozpočet v kapitole VVŠ.  

• Proběhla kontrola z Inspektorátu práce ohledně zaručené mzdy, týkala se zařazení VŠ pe-

dagogů do správných skupin prací.  

• Na pozici TPO nově od 1. 10. nastupuje Ing. Šrámek. Ing.  Steklý končí ke konci září 2023. 

• Celouniverzitní stipendijní fond je letos z důvodů financování větších akcí již vyčerpán, je 

nutno dořešit financování akcí, které ještě proběhnou do konce tohoto roku. Mgr. Doš-

ková navrhuje vypořádání nutných výdajů z hospodářského výsledku, bude ještě řešeno. 

• Do 29. 9. je nutno zaslat Mgr. Doškové nominace k ocenění na společenský večer UHK– 

jednoho studenta a jednu osobnost fakulty (nemusí být akademik) – viz úkol.  Pan děkan 

zašle VK formuláře. 

• Mgr. Došková sdělila, že kvůli nemoci pracovnice podatelny není možné i přes veškerou 

snahu zajistit řádné zpracování zásilek, všem se za vzniklou situaci omluvila. 

• OIT UHK programuje oficiální komunikační kanál UHK „interní aktuality“, Mgr. Došková 

požádala děkany o vytipování správců interních aktualit na fakultách.  

• V říjnu na zasedání AS UHK budou pravděpodobně vyhlášeny volby rektora. 

  

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Promítl tabulku k Modulu 1 pořadí výsledků, vše odprezentoval, následně proběhla roz-

sáhlá diskuse a následně byla vybrána čtveřice článků za fakultu k předložení na rektorát 

do modulu M1 (společně se dvěma aplikovanými výsledky). 

• Na Web Of Science byla v červenci zobrazena data o pořadí časopisů dle JIF a AIS 2022, 

tedy bude od 1. října 2023 nahrazena příloha č. 1 RD 08/2023, která obsahuje tabulku 

pořadí časopisů dle AIS 2021, novou tabulkou s pořadím časopisům dle AIS 2022.  

Od 1. října 2023 tedy budou vypláceny odměny za publikační činnost dle rozhodnutí dě-

kana RD 08/2023 již jen dle této nové tabulky. 
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• Ohledně čerpání SV konstatoval, že někteří doktorandi a doktorandky ještě nezačali čer-

pat finanční prostředky.  Požádal VK, aby doktorandy a doktorandky na nutnost 

urychleného čerpání financí upozornili. 

 

 K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – prof. Musílek 

• Poděkoval katedrám za pomoc při letních školách a sdělil, že vše se vydařilo. Studenti před 

odjezdem vyplnili dotazníky, z nichž můžeme čerpat nápady na zlepšení.  Přijelo cca 40 

účastníků, příjem z poplatků činil 135 tis. Kč, pro nás zůstala částka 101 tis. Kč. Náklady 

byly hrazeny z PPSŘ. Dále dodal, že propagace letních škol je pouze na AJ webu, je třeba 

propagovat i na českém webu. Požádal Lenku Mannovou o zajištění a také o grafickou 

změnu a zajištění propagace na sociálních sítích.  

• Mgr. Holubová rozeslala vedoucím kateder výuku incoming studentů v rámci projektu 

Erasmus na ZS. 

• Závěrečná zpráva mezinárodních kreditových mobilit byla odeslána. 

• Plánujeme pokračovat v kurzech AJ pro zaměstnance, nabídku zašle Mgr. Holubová. 

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Proběhla schůzka přírodovědeckých fakult ke standardům studijních programů, směřují-

cích k přípravě pedagogických pracovníků, předpokládá se, že v 2. polovině října je MŠMT 

zveřejní, máme k dispozici pracovní verzi. Pro MŠMT je podstatný konsekutivní model, 

který by měly mít všechny fakulty připravující učitele. Pouze pak lze nabídnout i 5leté sou-

vislé studium. Jedno studium bakalářské neučitelské, na které naváže magisterské 

studium pokrývající nejen pedagogicko-psychologický základ, oborová didaktika a peda-

gogické praxe, ale také kompletní druhá aprobace, se nedá zvládnout, MŠMT nechce 

ustoupit z požadavku, zástupci přírodovědeckých fakult považují tento návrh za nesmy-

slný. Nabízí se kompromis, o kterém byli zástupci MŠMT ochotni jednat – studium bude 

moct být v NMgr. i jednooborové, podařilo se je přesvědčit, že nás nebudou nutit, aby 

NMgr. studium bylo dvouoborové a snad povolí i jednooborovou variantu.  

• Z NAÚ jsme obdrželi rozhodnutí o prodloužení doby platnosti akreditace Bc. studijního 

programu Fyzikálně-technická měření a výpočetní technika v ČJ i v AJ a NMgr. studijního 

programu Fyzikální měření a modelování, a to za účelem naplnění potřeby zajistit studen-

tům možnost dostudování do 31. srpna 2026. Vzdali jsme se práva na odvolání z důvodu 

zajištění plynulého pokračování ve studiu. Dále jsme obdrželi rozhodnutí o udělení akre-

ditace novému Bc. studijnímu programu Aplikovaná fyzika se specializacemi 

Biomedicínská technika a Environmentální měření, a to na dobu 5 let. Z MŠMT jsme ob-

drželi rozhodnutí o udělení akreditace k provádění vzdělávacích programů Rozšiřujícího 

studia fyziky, chemie a matematiky pro 2. stupeň ZŠ a Studia k výkonu specializovaných 

činností koordinace v oblasti ICT, a to do 28. 8. 2026. Termín podávání přihlášek pouze do 

CŽV programu Koordinace v oblasti ICT je do 30. září 2023. Jiné CŽV programy se neote-

vřou. 

• V rozvrhu se překrývají hodiny ve výuce – pro prváky je situace nepříjemná. Je třeba vyře-

šit, konkrétně na KCH. Logiku má řešení situace s rozběhem semestru, ale je potřeba 

studenty včas uklidnit, tj. informovat, že o problému víme a budeme jej řešit. 

• Zaslal vedoucím kateder tabulku s počty zapsaných studentů do 1. ročníků. Vše si mohou 

VK vyhledat ve STAGu, do konce týdne mohou proběhnout ještě změny. Dr. Myslivcová 



čj. UHK/DPřF/2023/22414 
 

str. 5/7 
 

Fučíková se dotázala, zda by nebylo možno provést zápisy již třeba koncem června pří-

padně začátkem července, a tedy mít pro rozvrh dříve potřebné informace z důvodu 

tvoření skupin (zejména pro laboratorní cvičení) a následné DPP pro externí učitele. 

Doc. Musílek sdělil, že dřívější zápisy mohou mít negativní vliv na vyměřování poplatků za 

překročení standardní doby studia, kdy student půjde na SZZ v srpnovém termínu. Přesto 

je ochoten o posunutí zápisů uvažovat a naplánovat jej po projednání se pracovnicemi 

studijního oddělení. 

• Příští rok otevřeme podávání přihlášek do nového SP Aplikovaná fyzika, nebudeme oteví-

rat SP na dostudování. VK potvrdí Ing. Mourkové emailem, že předložený seznam 

nabízených SP je za jejich katedru v pořádku. 

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Myslivcová Fučíková 

• Poprosila vedoucí kateder, aby co nejdříve dodali jména garantů nábytečku 2, kteří budou 

odpovědni za nákup katedry. Ten pak bude komunikovat s Ing. Doležalovou.    

• Obdrželi jsme novou zprávu z ministerstva (MŠMT?), je nutno krátit na položkách, kde byla 

nesprávně uvedena požadovaná cena za jednotku – zatemnění fyziky a Zetasizer chemie  

– kdy je cena snížena.   

• Podklady k PPSŘ – navýšili nám jednu položku týkající se internacionalizace cca o 20 tisíc 

Kč.  

• Do Vědecké rady UHK se předkládá Plán strategického záměru. 

• Máme domluveno, že z OPJAK 3 pregraduál se přidá 1 až 2 mil. Kč na úpravy vnitřních 

prostor, plánujeme do auly zvukovou matici která odchází a je velmi drahá a dva nové 

projektory.  

• Budou výzvy NPO na projekt Zelená univerzita, bude kladen důraz na strategické partner-

ství, rozvoj studijních programů a jejich nová tvorba a strategické dokumenty, různé 

indikátory  

• V příštím roce nejspíš nebudou CRP projekty.  

• Dotázala se prof. Musílka na místnost S16, čí vlastně je.  Jsou v ní posazeni doktorandi 

katedry chemie, zda bude tedy chemie nebo děkanátu. 

• Prof. Musílek se dotázal dr. Myslivcové Fučíkové, zda ví, jestli jsou vypsané výzvy ESF a 

ERDF, dr. Myslivcová Fučíková odpověděla záporně. 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

• S vedoucími kateder proběhly schůzky ohledně čerpání rozpočtu, po finalizaci zašle ve-

doucím kateder materiály. Za 8 měsíců se čerpalo 67 % procent z rozpočtu fakulty, co se 

týká rychlých peněz – čerpání je  61 %.  

• Od října listopadu bude účinná novelizace zákoníku práce pro oblast dohod. Apeloval na 

vedoucí kateder, aby 26. 9. uvolnili svoje asistentky na toto školení. Bude organizováno 

na UHK. 

• Prodlužujeme smlouvu na čerpání filtrované vody na PřF. 

  

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Podařilo se finalizovat komercializaci výsledku dílčího projektu Gama “Health React” – po-

depsána licenční smlouva a smlouva o spolupráci s TallWell s.r.o.  
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• Přes prázdniny byly podány 2 spoluřešitelské projekty ve výzvě Země II a projekt ve výzvě 

Prostředí pro život.  

• Rozbíhá se realizace projektu eDIH (Evropský digitální hub) NEB. Dosud existují bariéry a 

nedořešené otázky týkající se zejm. finančního řízení. V konsorciu NEB pracujeme na jejich 

odstranění. 

• Do konce minulého týdne měla spol. ELLA CS poslat vypořádání za předčasně ukončený 

spol. projekt, dosud fin. prostředky nepřišly. 

• TAČR Sigma DC1 - nabídka pomoci rektorátu s přípravou projektu. Doc. Trojovský se zú-

častní schůzky na rektorátu, poté podá víc informací.  

 

K bodu 8) Různé 

• Dr. Studnička sdělil, že bude nutná propagace nového SP Aplikovaná fyzika. 

• Ing. Mourková k červnovým zápisům sdělila, že přijímací komise dvouoborových studií, 

hlavně s kombinacemi s jinou fakultou, je až konec června, tedy prostor pro zápisy by pak 

byl malý.  Navrhuje zápisy na srpen, možnost dřívějších zápisů bude projednána na úrovni 

proděkana pro vzdělávání a studijního oddělení.  

• Dále Ing. Mourková informovala o změnách na studijním oddělení, kdy od 1. září nastou-

pila na plný úvazek Mgr. Kateřina Kavuláková, naopak Hana Čejková požádala o snížení 

úvazku k 1. červenci.  Mgr. Kavuláková bude mít na starosti studenty biologie a chemie, pí 

Čejková studenty informatiky, fyziky a matematiky. Samozřejmě zastupitelnost je zajiš-

těna.  

• Ing. Mourková požádala vedoucí kateder, kdo ještě neposlal návrhy doktorských stipendií 

na příští rok, aby je co nejdříve zaslali.  

• Doc. Lipovský informoval o protestním setkání Betlémská kaple II v aule UMPRUM, která 

navazuje na podobné setkání z roku 2017. Organizovala jej mj. RVŠ, ČKR, Akademie věd 

ČR. Cílem je dát najevo, že na VŠ a vědu jsou podfinancované. Na setkání vystoupila mi-

nistryně pro vědu, výzkum a inovace Helena Langšádlová a ministr školství, mládeže a 

tělovýchovy Mikuláš Bek.  

• Doc. Kříž sdělil, že v našich posluchárnách proběhla výměna audiovizuální techniky, jsme 

připraveni na online výuku, nainstalovány jsou nové panely.  Nápomocen v zaškolení je 

Bc. Marek Vojta. 

• Doc. Kříž sdělil, že se postupně sejde s vedoucími kateder ohledně pokrů a probrání stra-

tegii do budoucna.  

• Dr. Myslivcová Fučíková apelovala na vedoucí kateder, aby upozornili externisty, že nelze 

psát na smartbord fixou, konkrétně na S11.  

• Dr. Myslivcová Fučíková ohledně zvuků v topení sdělila, že pokud někdo zaregistruje ta-

kovou závadu, je nutno nahlásit p. Tomešovi. 

• Prof. Musílek se dotázal, zda se nám vyplatí Open ACCESS x rychlé prachy, prověří 

doc. Kříž. 

• Další kolegium děkana se bude konat 11.10. v 9 h v zasedací místnosti. 
 

Úkoly z minulého kolegia 

 

Úkoly:  

1. Připravit přednášku na Studentský festival Sešlost  
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Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  co nejdříve 

Komu:  mailem doc. Musílkovi, proděkanovi pro vzdělávání a vnitřní vztahy + kopie 

Lence Mannové, referentce PR 
 

2. Projednat pokry s jednotlivými pracovníky a do konce června domluvit termín k pro-
jednání s panem děkanem výsledky POKRů. 
Kdo:    vedoucí kateder 
Termín:   do 30. 9. 2023  

Komu:  děkanovi PřF 
 
   

3. Nominovat 1 ocenění pro osobnost fakulty a 1 ocenění pro studujícího 
Kdo:   vedoucí kateder  
Termín:   29. 9. 2023 

Komu:   děkanovi 
 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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